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Адрес SynergX Technologies Inc. 
2979, Joseph A. Bombardier  
Laval, Quebec, H7P 6C4

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Fully Automated, In-Line, Automotive Glass Inspection System 
Fully Automated, In-Line, CRT Glass Inspection System 
Container inspection for the brewing industry 
Filled Bottle Inspection 

100% QUALITY ASSURANCE 
The AGI 9800 system was developed to meet the increased demand for defect-free glass products in the automotive glass manufacturing industry.
The AGI 9800 Autoglass system incorporates state-of-the art technology and deliver fully-automated, on-line inspection of laminated and tempered
autoglass. Turnkey system models are available for use in all stages of the manufacturing process, including unprocessed, in-process and finished.  

The AGI 9800’s modular system architecture can be configured to accommodate a variety of different shapes and sizes of glass. In addition, up to six
laser optics/imaging modules can be used in combination to detect all types of glass defects, or independently to detect specific defects such as edge
and surface defects. The result is 100% quality assurance and an unprecedented number of other benefits to the glass manufacturer.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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